
 
 
Referat FAU-møte Lervig skole 
 
 
Dato:   Onsdag 05.03.25 
Klokkeslett:  Kl. 18-20 
Møteleder:  Geir Olsen (rektor) 
Deltakere:  FAU-representanter og Lervigs skoles lederguppe 
Sted:   Personalrommet på Nylund 
Referent:         Linn Endresen 
 
 

Sak Dato Tittel Detaljert Ansvarlig 

1 05.03.25 Informasjon fra 
ledelsen Lervig 
skole 

Rektor informerer 
Presentasjon av ledergruppen 
Geir Olsen, rektor 

, avdelingsleder STOLT Elin Håland
Ida Kaltveit, avdelingsleder SFO 
Maren Songe-Møller, avdelingsleder 4. - 6. trinn 
Linn Endresen, avdelingsleder 1. - 3. trinn 
 
Lervig skole har nå overtatt skolen og kan etterhvert gå inn i lokalene, og i løpet 
av våren flytte inn.  
 
Presentasjon av elevtall fra 1.-6. trinn. Elevantallet kan endre seg noe mot våren, 
men foreløpig ligger det på:  

1. trinn: 66 elever 
2. trinn: 45 elever 
3. trinn: 58 elever 
4. trinn: 51 elever 
5. trinn: 58 elever 
6. trinn: 39 elever 
7. trinn: ingen elever skoleåret 25/26 

 
I ordinær skole er det ansatt 23 lærere og 9 miljøarbeidere. 

Ledelsen 

INNKALLING FAUMØTE LERVIG SKOLE 
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Sak Dato Tittel Detaljert Ansvarlig 

Lærernormen er 15 elever pr. lærer på 1. - 4. trinn, mens det på 7. trinn er 20 
elever pr. lærer.  En miljøarbeider vil stort sett være knyttet til hvert trinn, og 
faglærere vil i tillegg til kontaktlærer undervise i klassene. 

 
Skolen har egen STOLT avdeling med 15 elever. Disse elevene har fått 
skoleplass gjennom et eget opptak.  Det er ansatt 5 spesialpedagoger 
og 13 miljøveiledere med treårig høgskoleutdanning som skal jobbe på denne 
avdelingen.  
 
Et elevråd er etablert denne våren med elever fra 3., 4. og 5. klasse på Nylund og 
Storhaug skole.  
Første elevråd gjennomføres førstkommende fredag på Nylund skole.  
 
Rektor informerte om hjernevennlig skole. Lervig skole vil starte et prosjekt knyttet 
til hjernevennlig skole. 
 
Skolehelsetjenesten vil ha en 100 % stilling på skolen.  
Helsesykepleier vil ha kontor i nærheten av administrasjonen.  
 

2 05.03.2025 
 

Trygg overgang Ledelsen viser overgangsplan fra barnehage -skole og mellom skolene 
 
Det gjennomføres overgangsmøter mellom skolene vedr. elever som trenger 
ekstra støtte.  
 
Elever på STOLT har egne overgangsmøter med foresatte. Elin og Geir har 
besøkt alle elevene på STOLT ved inntak.  
 
Elever fra barnehagen som har sakkyndig vurdering vil ha et overføringsmøte 
mellom barnehage og skole hvor PPT og foresatte er med på møtet.  
 
Lervig skole ønsker å være en inkluderende skole med mest mulig samarbeid 
mellom avdelingene 
 
Ledelsen har vært på besøk både på Storhaug og Nylund for å etablere kontakt.  
Har vært på besøk i klassen, hilst på elever og sett klasserom 
 
Klassesammensetning  
Lervig har ansvar for å sette sammen elever i klassene, men det skjer i et 
samarbeid med avgiverskole som kommer med innspill.  
 
Foreldre som har barn med særskilte individuelle behov det må tas hensyn til med 
tanke på klassesammensetning,, kan ta kontakt med sin nåværende kontaktlærer 

Ledelsen 
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som kan formidle dette videre til ledelsen. Dette gjelder kun sårbare elever med 
særskilte behov.  
 
Foresatte ønsker å vite klassene så tidlig som mulig for å bygge kontakt mellom 
elevene.  Fokus på å gjøre alle trygge og bygge et godt læringsmiljø.  
 
Lervig ønsker å invitere til en besøksdag til de minste før skolestart hvis det er 
mulig. I den anledning vil kommunikasjon med foresatte skje i VIGILO. Alle elever 
er registrert i Vigilo.  
 
Rektor oppfordrer foreldregruppen til å vise presentasjonen som ble vist på 
foreldremøtet til elevene, eller se på bilder/film som ligger ute på Lervig skole sin 
nettside.  
 

3 05.03.2025 
 

Trygg skolevei Samarbeid med foreldre om trafikksituasjon ved oppstart.  
- Rektor og avdelingsleder har vært i møte med kommunen etter siste 

informasjonsmøte i bydelen.  
- Vi har og sendt inn innspill til fylkeskommunen med ønsker: 
- 30 sone 
- opphøyet gangfelt 
- ekstra fotgjengerfelt 
- ekstra belysning.   

 
Skolen ønsker at flest mulig elever går til skolen, for å unngå biler som skal levere 
ungene på skolen.  
 
Lervigsparken skal rehabiliteres. Det kommer til å skape anleggstrafikk.  Når vi 
ser hvordan denne trafikken går, vil det da spilles inn hvor det er naturlig å lage et 
gangfelt. Vi er allerede i dialog med prosjektleder for parken. 
 
Innspill om trafikk i Ryfylkegata må formidles til fylket og ikke kommunen, da dette 
er en fylkesvei. Ryfylkegaten skal sperres for vanlig trafikk, utenom beboere ved 
Siriskjær.  
 
Hjertesonen på Lervig er annerledes enn på andre skoler da det er en fylkesvei 
som grenser til skolen. Hjertesonen ved Lervig skole er: I parkeringsanlegget. 
 
Hjertesone / droppsone til STOLT er i Rennesøygata.  
 
Hva kan FAU bidra med:  

- Lære barna trygg trafikk og hvordan gå trygt til skolen 
- Skape bevissthet rundt trafikksikkerthet 

Ledelsen 
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- Kartlegge skoleveier som er trygge og tegne inn veien i google map og 
sende det inn til ledergruppen. Kontaktinformasjon til ledergruppen står 
på skolens nettside. Skolen kan videreformidle dette til foreldregruppa. 

- Forberedelse til bygging av Lervigparken og eventuelt endret kjørefelt. 
- Påvirke politisk og kommune / fylke.  

FAU foreslår at de kan organisere trafikkvakter blant foresatte.  
 
Rektor foreslår at foresatte organiserer følgegrupper / “gåbuss” til skolen med 
følge av en voksen. Trafikkvakter har ikke myndighet til å stoppe trafikken, men 
kan markere seg med refleksvester som kan bistå elever ved fotgjengerfelt.  
 

4 05.03.2025 Målform Lervig skole åpner høsten 2025 og må tilføres i forskriften om målform, 
opplæringsloven paragraf 15.12. Kommunedirektøren foreslår bokmål på Lervig, 
Nylund og Storhaug FAU har støttet dette. Forslag sendes til høring. Innspill 
sendes innen 15. mars. FAU kommer med innspill om at det er bokmål som er 
ønskelig.  
 

Ledelsen 

5 05.03.2025 Status FAU vår 
2025 

Veien videre  
- Nytt møte 14.mai. 2025 Sted: Lervig skole eller Nylund v / behov 

Ledelsen 

6 05.03.2025 Eventuelt  Spørsmål om Trivselsleder i friminutt.  
- Skolen har ikke bestemt seg for om dette er noe vi skal gå for, men det 

er stort ønske om å få til noe som er tilsvarende hvis ikke vi kan gå for 
selve trivselsleder kurset 

Spørsmål til SFO om det er en ansvarlig voksen for hver klasse.  
- Skal være baseleder på hvert trinn. Fire miljøarbeider fra Nylund skal bli 

med videre på Lervig, sammen med flere andre erfarne SFO ansatte.  
- Før oppstart kan planlegges trenger Lervig å få riktig antall påmeldte 

barn til SFO.  
- Ida, avdelingsleder for SFO vil lage en innkjøringsplan for 1. trinn som 

tilpasser hvert barn en oppstart.  
- Anbefaler at 1. klasse starter på SFO en uke før skolestart.  

Skolekatalog  
        -      Ønske om at dette gjennomføres rett etter skolestart.  
        -      Skolen skal forsøke å få dette til 
Mat på SFO og matpenger.  

-  FAU ønsker mat på SFO. Kommer tilbake til matpenger 
 
Melk og fruktbestilling sendes ut til foresatte i Vigilo. Foresatte går selv inn på 
nettsiden og bestiller til eget barn.  
 
Skolegård og friminutt. Skal alle barna ha friminutt på likt?  
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- Vaktordning og friminuttordning er under planlegging - positiv og 
negative sider med delt friminutt / samt felles friminutt 

Spørsmål om besøksdag 
- Skolen ønsker å invitere til besøksdag - kommer tilbake til dato. 

STOLT avdeling: Det er elever som kommer fra andre bydeler i tillegg til Storhaug.  
-Kompetansen på huset vil benyttes på tvers av alle avdelingene. 
Ønsker å ha egne ressurspersoner som skal kunne berike SKOLE - SFO 
- STOLT  

Lekser  
- Leksebevist skole - leksefri skole - det er ikke diskutert eller avgjort i 

ledergruppen  
- Ønsker en felles leksepraksis på skolen 
- FAU kan gi innspill 

Chromebook på skolen  
- Balansert tilnærming med analog og digitale hjelpemidler i 

undervisningen 
- Stavanger kommune har bestemt at alle elever skal ha egen 

chromebook  
Bibliotek 

- Ønsker en bydelsfunksjon, men dette er ikke avgjort 
- Lervig ønsker et fyldig og rikt bibliotek som er tilgjengelig for alle elevene 

Chromebook  
- Regner med at elever som allerede har C.B tar med seg dette fra 

gammel skole til Lervig.  
   Innspill til agenda ved neste møte.  

- Leksedebatt  
- Oppfølging trafikksituasjon 

 

 Nytt FAU møte: onsdag 14. mai, 2025.  Tid: 18.00 Sted: Lervig skole eller Nylund  
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